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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

28.08.23 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 1 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), René Beck (RB) 

Søren Jark (SJ), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard 

Larsen (JL) Suzet Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Tina Ingrid Magrethe 

Bladbjerg (TB) Elevrådsrepræsentanter: Mille og Amalie 

 

Afbud fra: HC Johansen (HJ), Klaus Rømer (KR) 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad 

bagefter? 
 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er orienteret De fleste 

orienterende 

punkter vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

 

Ingen spørgsmål til 

orienteringspunkterne  

 Godkendelse af 

ferieplanen 

At ferieplanen godkendes 

med evt. kommentar  

 Skolebestyrelsen har taget 

ferieplanen til efterretning.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 Økonomi En kort gennemgang af 

forslag til kommunale 

besparelser, og 

konsekvenserne for 

Vonsild Skole 

Orientering ved PN Skolebestyrelsen er 

orienteret omkring 

besparelser for kommende 

skoleår.  

Det er primært på SFO-

området, at Vonsild Skole 

vil mærke besparelserne.  

Bestyrelsen undrer sig 

over, at det igen er 

børneområdet der 

rammes, og at der kun 

skal spares decentralt og 

ikke f.eks. centralt. 

Rammebesparelsen er der 

ikke forståelse for, da den 

rammer børnene på alle 

skoler.  

Bestyrelsen er bekymret 

for, hvad besparelsen kan 

betyde for 

svømmeundervisningen 

for eleverne på SCV.   
Forældremøderne En drøftelse af, hvordan 

vi gerne ser 

forældremøderne forme 

sig fremadrettet 

Oplæg ved ledelsen, 

derefter drøftelse 

Skolebestyrelsen kan 

bakke op om oplægget til 

forældremøder. Der er et 

ønske fra skolebestyrelsen 

om, at de kan komme på 

fællesdelen på årgangene 

og ikke på de enkelte 

klassers møder. 

Forældremøder skal ikke 

holdes på dage, hvor der 

er skolebestyrelsesmøder 

og ikke før efter første 

skolebestyrelsesmøde er 

afholdt.  

Skolebestyrelsen vil gerne 

at årgangsteamet laver en 

lille præsentation af 

klassernes lærere i 

velkomstbrevet inden 

skolestart. Det er for at 

kende navnene bag 

initialerne på skemaet.  

  Årshjul Godkendelse  Godkendt med enkelte 

ændringer. 
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Side 3 

 8. – 9. klasserne og 

muligheden for at forlade 

skolen i pauserne 

Vi har fået henvendelser 
fra Brugsen og borgere i 
Vonsild, der oplever 
eleverne fra 8. og 9. 
klasserne som værende 
nogen, der fylder meget. 
Giver det anledning til vi 
skal ændre vores 
tilladelse til, de må 
forlade skolen i 
spisepausen 

Fælles drøftelse Elevrådet har fået til 

opgave at kommunikere 

ud til 8. og 9. årgang, at 

reglerne skal overholdes, 

hvis ordningen skal bestå. 

Ledelsen vil gerne være 

der til at bakke op om 

elevrådets opgave.  

Reglerne er blevet gjort 

tydeligere, bl.a. må der 

ikke køres på cykler, 

knallerter mm 

Ordningen evalueres 

omkring uge 42.  

Klagerne tages alvorligt og 

skolebestyrelsen ønsker, 

at ordningen droppes, hvis 

ikke der sker ændringer i 

adfærden, for dem der 

ikke overholder reglerne 

for udgang.  

 Forretningsordenen Godkendelse og 
justering. Herunder valg 
af: 
-Formand 
-Næstformand 
- Ansættelsesudvalg 
- Ordstyrer 
Kommunikationsansvarlig 
 
 

 Forretningsordenen er 

godkendt.  

Formand og næstformand 

er Jens og Vibeke 

genvalgt.  

I ansættelsesudvalget er; 

Charlotte, Vibeke, Laila, 

Tina og Jens. 

Ordstyrer er: Kim 

Kommunikationsansvarlig 

er: Suzet 

 Kommunikationsstrategien Godkendes/justeres  Kommunikationsstrategien 

er godkendt med enkelte 

tilpasninger. 

 Princip for klassedannelse At vi kigger princippet 
igennem og tager en 
drøftelse af, hvad der 
evt. skal justeres 

Oplæg ved 
formanden 

Der er i dette års 

klassedeling fra to til tre 7. 

kl. taget højde for skolens 

principper. Det tilstræbes 

at klasserne er lige store 

(de er 24, 23 og 22 

elever). Det tilstræbes, at 

der er lige antal piger og 

drenge i klasserne (Der er 

13/11, 10/12 og 11/12) 

Derudover er der taget 

pædagogiske hensyn som 

fx specielle behov, 

faglighed, sociale 

fællesskaber. Det kan vi 

uddybe i princippet, så det 

bliver tydeligere, hvad de 

pædagogiske hensyn er. 
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Side 4 

Dette vil ledelsen lave til 

næste 

skolebestyrelsesmøde. 

I dette års 

sammenlægning, kom der 

ganske få elever fra vores 

fødeskole Ødis, der er 

taget højde for deres 

ønske om ikke at skulle 

splittes uhensigtsmæssigt. 

Ledelsen vil fremover 

tidligt kommunikere med 

forældregruppen, så de er 

informeret og ved, at det 

er de principper der deles 

efter og ikke f.eks. bopæl, 

eller lignende.  

Elevsamtaler vil skolen 

forsøge at ensarte. 

Elevsamtaler er samtaler 

mellem lærer og elev i 

løbet af skoleåret. 

Evt. Personalets dag Hvad vil bestyrelsen byde 
ind med 

  

 

 

 

 


